

Cairo: 23 June 2026	القاهرة في: 23 يونيو 2026
Declaration Sector Egyptian Exchange	السادة/ قطاع الإفصاح البورصة المصرية
Subject: Summary of the Resolutions of the Board of Directors Meeting convened by Circulation on 23 June 2026	الموضوع: ملخص قرارات إجتماع مجلس الإدارة المنعقد بالتمرير بتاريخ 23 يونيو 2026
Dear Sirs,	تحية طيبة وبعد،
We hereby would like to notify you that on Tuesday, 23 June 2026 , the Board of Directors of the Company has been convened by Circulation, and the following are the resolutions of the Meeting:	نحنيط سيادتكم علما بأنه في يوم الثلاثاء الموافق 23 يونيو 2026 إنعقد مجلس إدارة الشركة بالتمرير، وفيما يلي ملخص قرارات إجتماع مجلس الإدارة:
First Resolution	القرار الأول
Unanimous approval of the amendment to the management, signing, and representation powers and authorities granted on behalf of the Company.	الموافقة بالإجماع على تعديل صلاحيات وسلطات الإدارة والتوقيع والتمثيل الممنوحة نيابة عن الشركة.
Second Resolution	القرار الثاني
Unanimous approval of the amendments to the Company's authorized bank signatories and financial signing authorities with the banks dealing with the Company.	الموافقة بالإجماع على التعديلات التي طرأت على التوقيعات المالية أمام البنوك التي تتعامل معها الشركة.
Third Resolution	القرار الثالث
Unanimous approval of the change of the representatives of Emaar Misr for Development S.A.E. in its affiliated and subsidiary companies.	الموافقة بالإجماع على تغيير ممثلي شركة إعمار مصر للتنمية ش.م.م في شركاتها الشقيقة والتابعة.
 Abdallah Sabry Investors Relation Manager	عبد الله صبري مدير علاقات المستثمرين

